
     

Zápis z porady starosty se zastupiteli městyse Choltice 

Porada 5/2010  Datum: 11.4.2011 
 

Přítomní:  P-přítomni, N-nepřítomni, O-omluveni 

Starosta : Bolek Tomáš Mgr. (Bol) P   

Místostarosta : Pavlík Jan Mgr.     (Pav) P   

Augustinová Jana      (Aug) P Kolářová Hana       (Kol) P Sůra Lukáš Bc.   (Sur) P 

Fižová Marie Ing.       (Fiz) P Kolbaba Zdeněk    (Kob) P Šupík Miroslav   (Sup) P 

Horák Miroslav Ing.  (Hor) P Kváč Pavel             (Kva) P Vančura Pavel   (Van) O 

Osadní Výbor LEDEC :  

HOSTÉ : Čermák M. 
 

Program Jednání: 

1. Připomínky zastupitelů 

2. Plán porad 

3. Stav dotace na č.p.5 

4. Příjimací řízení do školky 

5. Snižování stropů tělocvičny 

6. Oprava vikýře 

7. Chodník u školy 

8. Kulturní činnost 

9. Údržba zeleně 

10. Kácení topolů u Cyklosu 

11. Domovní řád do DPS 

12. SFŽP kontrola na škole 

13. Noc s Andersenem 

14. Pomocná síla v kuchyni 

 
Jednání a usnesení: 

add 1. Připomínky zastupitelů 

 

Kol: Na hřbitově neteče voda, vážnější porucha na pumpě - po neděli bude znovu řešeno 
možná výměna pumpy 
Ko1: Vymáhání pohledávek dle institutu řádného příjemce100/88 sb. Nový metodický 
pokyn na vymáhání pohledávek od. JUDr. Vorlové, od 1.5.2011 bude uvedeno v činnost, 
Nový SW na správu poplatků 
U p. Valentové pronájem „neobyvatelného“ domu (mladé lidi s dítětem), pozvání 
sociálky na kontrolu živ. podmínek - v rámci možností bude řešeno 
Sur: Havarijní stav mostku přes zlatotok u Chrtnik,  
Kultivace valu u hřště a jeho zatravnění - není v plánu 
Zpevnění cesty u valu (vytvoření kufru) - není v plánu 
Prašná cesta v ulici U Obory, budou vyspraveny pouze výtluky 



Aug: Špatný stav lip, požadována kontrola odborníka na všechny staré a vysoké lípy, na 
podzim bude prořez, bude proveden posudek odborníkem na dřeviny. 
Kva: Dopravní opatření před jednotou (žlutá čára), (Mart skončil), zvýší se provoz před 
jednotou.  
Seřídit kameru na měření rychlosti u hřbitova... 
Pav: Pozdní nasazení hnědých kontejnerů....(příště od začátku dubna)   

add 2. Plán porad 

 Porada příští týden 18. 4. 2011, veřejné zasedání 2. 5. 2011 

add 3. Dotace na č.p.5 

 
Nejsou finance na dofinancování zvýšeného spoluúčasti, cca 2 mil.Kč, smlouva na 
dotaci zatím není podepsána, hledají se prostředky mimo obecní rozpočet 

add 4. Chrtnický rybník 

 

Stále prosakuje, zahajují se jednání k získání dotace na opravu hráze a na částečné 
odbahnění z OPŽP 6.2 Podpora biodiverzity.  
Do konce června je třeba vybrat firmu na zpracování projektu. Realizace v zimě 2011, 
případně 2012. 
Bude se jednat o ochranářský projekt (kuňka),minim. chov ryb, ne chov kachen 

add 5. Přijímací řízení do školky 

 

Vyzvednuto cca 40 přihlášek 
nepřijato cca 16 dětí  
Starosta seznámil s doporučením ombudsmana:  Nepřihlížet na zaměstnanost rodičů, 
příští rok bude znovu projednáno při stanovování podmínek. 
Závěr: Všechny děti z Choltic starší 3 let byly přijaty do MŠ 

add 6. Snižování stropů tělocvičny 

 

Sur: Nesouhlas,se snižováním stropů, snížením stropu pod úroveň nosníků dojde ke 
znehodnocení tělocvičny... 
Přednesen názor ředitele ZŠ, který také nesouhlasí se snižováním stropů. 
Kontaktován p. Koska (Stavební dozor investora), obložení nosníků není v rozporu 
s projektem, ani s podmínkami čerpání dotace...  
Rozporování rozpočtu od AZ-stavební na provedení s obložením nosníků. Zastupitelstvo 
odmítá dát peníze na vícepráce...   
Pozván host: M.Čermák, snížením stropů dojde ke znehodnocení tělocvičny pro hraní 
soutěží min. výška stropu 7m,V rámci  technologické nekázně zhotovitele lze běžně 
ušetřit cca 5% z ceny díla, případně realokovat peníze v rámci méně a více prací. 
Závěr: Bude zahájeno jednání s AZ,  projednání možných úspor s AZ, minimalistická 
varianta (snížení stropu v malé tělocvičně, obložení nosníků ve velké tělocvičně) 

add 7. Oprava vikýře 

 
Manipulace s trámy, čeká se na nacenění víceprací, 
Na čarodějnice nebude nejspíš hotovo, přesun konání akce před Zámeckou hospodu... 

add 8. Stavební činnost 

 

Vyhodnocení nabídek na stavbu chodníku ke škole proběhne výběr co nejdříve,  následně 
realizace. 
V květnu proběhne oprava výtluků v ulicích, budou vyhodnoceny nabídky na opravy ulic, 
dle fin.možností bude jedna realizována. 
Stavební akce s příspěvkem uživatelů budou preferovány, 
Možná rekonstrukce sociálek na koupališti, jedná se o jediné turistické ubytování v 
Cholticích 

add 9. Kulturní činnost 

 

Program čarodějnic, ohňostroj, letos nebude živá kapela, DJ bude hrát pro děti 
Plán na dětský den 
Muzeum: 



probíhají přípravy před otevřením - 1.května otevření... 
Kronika zpracovává se rok 2006,....30.května porada diskuze nad kronikou...v rámci 
porady... 

add 10. Údržba zeleně 

 

Začíná údržba zeleně. Byl uklizen hřbitovní areál, práce trvaly 4 celé dny. 
Dluh na nájemném z rybníků 8 000Kč byl dlužníkem odpracován při vyčištění Svinčanky 
a opravě hráze Červeného rybníku  

add 11. Kácení topolů u Cyklosu 

 
Vykácení, dočištění nabídnuto občanům, firma opět rozporuje nabídnutou cenu 
Sur: Nepřistoupit na žádné krácení nabídkové ceny  

add 12. Domovní řád do DPS 

 

Byl vypracován nový domovní řád pro DPS, pro nekázeň některých 
nájemců...Krátkodobé návštěvy cca 8 dní, dlouhodobější návštěvy asi nebudou 
umožněny  
Příště bude doprojednáno 

add 13. SFŽP kontrola na škole 

 
Na ZŠ byla provedena kontrola inspekcí SFŽP, nebyly shledány žádné nedostatky. 
Doposud placeno vše z úvěru, po kontrole budou uvolněny peníze z dotace 

add 14. Noc s Andersenem 

 
Velice povedená akce, k výročí Václava Čtvrtka, poděkování všem organizátorům 
a účinkujícím. 

add 15. Pomocná síla v kuchyni 

 

V souvislosti s reformními kroky vlády, značný pokles příjmů nepedagogických 
pracovníků. Nedostatek fin. prostředků na pomocnou sílu v kuchyni... Pomocná síla 
v kuchyni od září na poloviční úvazek jako zaměstnanec Městyse Choltice. 
Bude ještě projednáváno... 

  

Zapsal: Lukáš Sůra 

 


